
PROTOKÓŁ 

z zebrania zarządu nr 4/2018-2022 

Warszawskiego Związku Brydża Sportowego 

6 marca 2019 

 

Obecni:  

Roman Kowalewicz – Prezes, 
Maciej Czajkowski – Wiceprezes,  
Arkadiusz Ciechomski – Sekretarz Zarządu, 
Jarosław Kostrzewa – Członek Zarządu, 
Sławomir Latała – Członek Zarządu, 
Radosław Lula – Skarbnik, 
Janusz Maliszewski – Członek Zarządu, 
Kazimierz Grzeszkowiak - Komisja Rewizyjna 

Nieobecni: 

- 
 

 
1. Otwarcie zebrania, wyznaczenie na protokolanta R. Lulę. 

  
2. Przyjęto protokół z poprzedniego zebrania. 

  
3. Sala w CSU 

  
Stawka za salę została podniesiona przez właściciela. Fundacja szuka możliwości na 
zminimalizowanie wpływu tej zmiany na wysokość opłat ponoszonych przez 
brydżystów. 

  
4. Grand Prix Warszawy 

  
a. GPW zostanie rozegrane w Hali Sportowej przy ul. Leopolda Staffa 3/5. W związku 

z potwierdzeniem miejsca rozgrywek można zająć się przygotowanie materiałów 
reklamowych.  

  
b. Trwają rozmowy dotyczące szczegółów (np. catering).  

  
c. Złożyliśmy do PZBS propozycję rozegrania turnieju mikstów jako Mistrzostwa 

Polski.  
  

d. Młodzieżowe Grand Prix Warszawy (turnieje i obóz). 



Organizacja turnieju i obozu uzależniona jest od znalezienia dogodnego miejsca jak 
i koordynatora.  
  

e. Dyskutowano nad obsadzeniem kolejnych stanowisk w trakcie imprezy. W wyniku 
dyskusji przeprowadzono jedno głosowanie, w czasie którego zdecydowano, że 
Arkadiusz Ciechomski będzie sędzią głównym imprezy, a Sławkowi Latale 
powierzono rolę reviewera i rzecznika. Głosy: 6 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący. 

  
f. Dyskutowano o propozycjach współpracy z czołowymi zawodnikami w celu lepszej 

promocji imprezy. 
  

5. Wnioski o dotacje: 
   

Janusz Maliszewski zadeklarował się, że sprawdzi możliwość starania się o tzw. małe 
granty w poszczególnych dzielnicach.  

  
6. Nadanie klubowi Singleton Warszawa osobowości  prawnej 

  
Jest projekt statutu klubu Singleton Warszawa. Po dyskusji uznano, że należy wnieść 
do niego dalsze poprawki. A. Ciechomski zajmie się wprowadzeniem poprawek i 
przesłaniem ostatecznej wersji do członków Zarządu w celu zatwierdzenia w 
głosowaniu internetowym. 

  
7. Spotkanie z Radą Fundacji "Na rzecz WZBS" 

  
W dalszej części zebrania wzięli udział przedstawiciele Rady Fundacji: Mariusz 
Mączewski oraz Krzysztof Gołaś. A także Janusz Maliszewski, który jest zarazem 
członkiem zarządu WZBS. 

  
Dyskutowano o sprawach Fundacji, oczekiwaniach Zarządu WZBS wobec Rady, a także 
Rady wobec Zarządu. Ustalono najistotniejsze sprawy jakimi powinna zająć się Rada. 

  
8. Turnieje z niskim wpisowym i bez nagród 

  
S. Latała otrzymał materiały od członków federacji z innych krajów. Materiały te należy 
przejrzeć, sprawdzić zastosowane tam rozwiązania i przedyskutować jak można 
przełożyć je na polskie warunki. 

  
9. Ustalono wstępnie termin Mistrzostw Warszawy Seniorów na dzień 14 grudnia. 

  
10. Przygotowania formatu rozgrywania Pucharu Warszawy trwają. 

  
11. M. Czajkowski złożył poprawiony wniosek do KRS. Czekamy na odpowiedź. 

   
12. Otrzymaliśmy zgodę PZBS na organizację Mistrzostw Polski Amatorów. Koordynatorem 

imprezy jest A. Ciechomski. Wszystkie materiały zostaną niezwłocznie zamieszczone na 
stronie internetowej i przesłane do PZBS. 


